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Møtereferat 
 

Referat 

Prosjekt:  ITMS – Indre Troms medisinske samhandlingssenter, Forprosjektfase 

Møtetype:  Styringsgruppemøte nr.05 

Dato og sted:  10.09.2013, kl 1200-1430, Veksthuset i Bardu, videokonferanse 

Neste møte:  03.10.2013, kl 1200-1500, Veksthuset i Bardu, med mulighet for VK 

Møteplan videre:  07.11.2013 og 02.12.2013, kl 1200-1500 Veksthuset i Bardu m/ muligh. for VK 

Referatutkast sendt:  Styringsgruppa 

 

Til stede: Arne Nysted, Rune Haaverstad, Jørn-Erik Berntsen, Toril Dybdal, Toralf Hasvold, Leif-Erik 

Mikkelsen (for Hege Walør Fagertun), Rita Johnsen på VK, Tor-Arne Haug på telefon, Frida Strøm (ref) 

Ikke til stede: Pia Svensgaard, Gina Johansen, Jens Munch-Ellingsen 

Sak Tekst 

5.01 Velkommen 

5.02 Gjennomgang av oppgaver fra forrige styringsgruppemøte 

5.03 Status i prosjektet 

5.04 Kommunikasjonsplan 

5.05 Arbeidsseminar i oktober 

5.06 Vurdering av innkomne anbud 

5.07 Eventuelt 

 

5.01 Velkommen 

Arne Nysted ønsket velkommen og ledet møtet. Teknikken var med oss i dag, og det gikk greit for de 

som deltok på telefon og VK.  Møter for styringsgruppa blir nå x1 per måned fram til jul: 03.10, 07.11 

og 02.12. 

5.02 Gjennomgang av oppgaver fra forrige styringsgruppemøte  

Oppgaver  Ansvar,  frist Kommentar 

Finne personer som kan 
delta i arbeidsgrupper 
for Forsvaret: 

 Helse 

 Sikkerhet/IT 

 Materiell/utstyr 

Rune 
Haaverstad, 
uke 39 

Helse: Kari Brandsdal, tidl. Sjefssykepleier, nå 
hovedverneombud. Hennes pri 1 ved møtekonflikter blir 
arbeidet som hovedverneombud. Deler på oppgaven 
med Eivor Solhaug, avd. leder ved sykestua på 
Setermoen. 
Sikkerhet /IT: Probl.st. løftet internt, forsøker å finne en 
person i Indre Troms 
Materiell /utstyr: Sjef FLO/san.matr Ottar Tømmerstøl 
er tilbake på jobb 15. sept, probl.st. tas opp med han.  

Sende forsvarets 
statistikk/behovs-
vurderinger ang. 
helsetjenester til Toralf 

Rune 
Haaverstad, 
uke 26  

Sendt i uke 36. Ikke helt hva det er behov for til Toralf 
sitt arbeid, bl.a bakgrunnspopulasjon mangler.  
Løsning: Møte Terje Sagen som har disse data når vi har 
dialogmøte med FSAN. 
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Hasvold 

Finne arbeidstaker-
representant fra 
Forsvaret til deltakelse i 
medvirkningsgruppa 

Rune 
Haaverstad, 
uke 39 

Tvil om hvor denne representanten bør komme fra, men 
gunstig med en som hører til i nærområdet. Toril Dybdal 
la vekt på at personen må være valgt som TV. Probl.st 
tas opp med stabssjef i FSAN ila. Uke 37. 

Dialogmøter med 
samarbeidspartnerne 

Toralf Hasvold, 
Frida Strøm, 
august/septe
mber 

Møte dir. UNN 03.09. 
Styringsgruppemøte interkommunal legevakt 17.09. 
Legge plan for videre møter, ønskelig å ha prosjektleder 
forprosjekt med. 

Bredt 
informasjonsarbeid 

Toralf Hasvold, 
Frida Strøm, 
august/septe
mber 

Personalmøte Helsehuset i Bardu 05.09. 
Dialog/møter med div. politikere fra alle de større 
partiene i forbindelse med valgkamp. 

Møte med politisk 
ledelse i FD 

Arne Nysted, 
så snart det lar 
seg gjøre 

Møte 14.08. Hovedbudskap: Forsvaret skal se fremover 
og etablere fremtidsrettede tilbud. Hæren og FSAN må 
bli enige internt om hva det betyr. Prosjektet forholder 
seg til FSAN. Forsvaret vil være en trygg leietaker. 

Oversikt over mulige 
finansieringsløsninger 
for ITMS 

Hege Walør 
Fagertun, uke 
36 

Dette er komplisert. I føringer og svarbrev fra 
samarbeidspartnere fremkommer det at beslutning skal 
tas på et totaløkonomisk beslutningsgrunnlag. Det er 
behov for å regne på hva det betyr, og det skal 
prosjektet gjøre med innleid økonomisk kompetanse. 
Konkurransegrunnlag er sendt til 3 leverandører, frist: 
21.09. 

 

I møtet med dir. UNN ble UNN sitt bidrag som skissert i deres rapport fra februar 2012 bekreftet. 

Helsetjenestemodellen som skisserer samarbeid om bl.a kronikergrupper ser UNN som interessant, 

de ønsker å støtte opp om en faglig god legevakttjeneste, samt flytte ambulansestasjonen i Bardu til 

ITMS. De ser for seg å videreføre de polikliniske tjenestene med unntak av operasjoner forutsatt at 

det ikke blir vesentlig økning i dagens utgifter. 

Det økonomiske er en utfordring som styringsgruppa tar alvorlig, og finansiering og økonomiske 

beregninger blir sentrale i det videre arbeidet. Problemstillingen skal løftes til departementsnivå. Det 

er fremdeles uklart for mange hvordan rollefordelingen og kostnadsfordelingen på TMS er i dag, og 

hva som avsluttes. Frida og Toralf lager et notat som klargjør dette. 

Kommentar fra Forsvarets representant, Rune Haaverstad: ”Forsvarets hensikt med å avvikle dagens 

TMS er å omdisponere disse midlene/pengene (midler som i dag bl.a understøtter 

spesialisthelsetjenesten, ref) til operative leveranser. Altså virksomheten som idag utøves ved TMS 

skal IKKE videreføres, og det er således ikke noe militært apparat/ansatte til å utøve denne 

understøttelsen.  

Forsvaret skal samle så mye som mulig av garnisonshelsetjenesten i en sykestue på Setermoen. 

Denne har som primæroppgave å understøtte militær helsetjeneste, og vil ikke dimensjoneres for 

spesialisthelsetjenesten.” 
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5.03 Status i prosjektet 

Vi har hittil måttet vente; først på svar fra samarbeidspartnere, så på søknad om finansiering av 

forprosjektet, nå sist på anbud. Når prosjektleder forprosjekt er på plass kan vi starte planlagte 

aktiviteter. Det er sendt generell informasjon til involverte personer i prosjektet, men det er viktig at 

styringsgruppa og samarbeidspartnerne er klare til å sette i gang når det braker løs.  

5.04 Kommunikasjonsplan 

Kommunikasjonsplanen justeres stadig, og gir en oversikt over hvilke aktiviteter som er gjennomført 

og skal gjennomføres. Toralf Hasvold er i kontakt med en person med erfaring fra media som kan gi 

råd for hvordan vi kan nå ut med informasjon til målgruppene. 

5.05 Arbeidsseminar i oktober 

Det planlegges et større arbeidsseminar lunsj-lunsj på Hamn i Senja, i månedsskiftet 

oktober/november. Dato avklares så snart som mulig da tidligere foreslått dato 24-25. oktober ikke 

passer for sentrale personer. Her må prosjektleder forprosjekt være med. Hensikten er å sikre en 

felles forståelse for hva vi skal arbeide med videre og komme i gang med arbeidet.  

5.06 Vurdering av anbud 

”Prosjektledelse av Indre Troms medisinske samhandlingssenter (ITMS-) prosjektet med ansvar for å 

forberede og gjennomføre forprosjektet.” 2 firma var kvalifisert. Etter en gjennomgang av anbudene 

opp mot tildelingskriteriene var det enighet i styringsgruppa om valg av tilbyder.  

”Konkurranse kjøp under terskelverdi kjøp av juridiske tjenester”. 2 firma var kvalifisert. Etter en 

gjennomgang av anbudene opp mot tildelingskriteriene var det enighet i styringsgruppa om valg av 

tilbyder. 

Bardu kommune ved rådmann er ansvarlig for anskaffelsene. 

5.07 Eventuelt 

Etter valget får vi ny regjering. Prosjektet vil forsøke å få til et møte den nye ledelsen i FD og HOD.  

Med så mange samarbeidspartnere er det viktig å være bevisst på prosessene som foregår i 

gruppene. Det er ulike interesser og spenninger. Vi bør ta det på alvor. En mulighet er å ha med en 

uavhengig person som kan observere og kommentere gruppeprosessene slik at vi kan bruke 

informasjonen til å jobbe mest mulig effektivt. Frida ser etter en slik person. 

Oppgaver videre: 

Oppgaver Ansvar  Frist 

Skrive kontrakter med vinnere 
av konkurransene 

Bardu kommune ved rådmann Uke 39 

Oppdatere prosjektplan 
sammen med prosjektleder 
forprosjekt.  
Distribuere planen til 

Frida Strøm, prosjektleder 
forprosjekt 

Uke 39-40 
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samarbeidspartnerne. 

Plan for arbeidsseminar 
oktober/november 

Frida Strøm, prosjektleder 
forprosjekt 

Uke 41 

Dialogmøter med FSAN, Troms 
fylkeskommune og Bardu 
kommune 

Frida Strøm, Toralf Hasvold, 
prosjektleder forprosjekt 

Uke 39-41 

Finne arbeidstakerrepresentant 
fra Forsvaret til deltakelse i 
medvirkningsgruppa 

Rune Haaverstad Uke 37 

 Finne personer som kan delta i 
arbeidsgrupper for Forsvaret: 

 Sikkerhet/IT 

 Materiell/utstyr 

Rune Haaverstad Uke 38 

Møte med ny politisk ledelse i 
FD og HOD 

Arne Nysted, Tor-Arne Haug Så snart det lar seg gjøre 

 

Tilbakemelding på referatutkastet og prosjektplan sendes på mail med ”svar til alle” innen 19. 

september 2013. Etter denne dato legges referatet på Bardu kommunes postliste og hjemmeside. 

19. september: Tilbakemelding fra Rune Haaverstad er tatt med. 

 

 


